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Opgemaakt door Carlo Zwartendijk 
  

Inleiding 
Doelstelling van de Gôolse democratie is o.a. inwoners en organisaties meer te betrekken bij 
besluitvormingsprocessen van de gemeente en om meer en beter met de samenleving in gesprek te 
komen en te blijven. Om als gemeenteraad op een goede manier met de samenleving te 
communiceren, in gesprek te gaan en de gemeenteraad te positioneren, is het zaak dat de raad een 
strategie hiervoor ontwikkelt. Nu de eerste ervaringen met het BOB-stelsel zijn opgedaan, er 
geëvalueerd wordt en er mogelijk in januari nog tot aanpassingen wordt besloten, is het zaak werk te 
gaan maken van de raadscommunicatie. In deze notitie wordt u daarover geïnformeerd. De aanpak is 
afgestemd met de werkgeverscommissie, omdat het betrekking heeft op het werk op de griffie en de 
toekomstige invulling van de werkzaamheden. Ook is een gesprek gevoerd met Tess van de Wiel en 
Liselotte Franssen om hun kennis op het gebied van communicatie te benutten. 
 
Nadere toelichting 
De gemeenteraad heeft al een flinke slag gemaakt in de Gôolse democratie, maar dat is nog niet op 
heel brede schaal kenbaar gemaakt aan de gemeenschap. Daar is zeker nog winst te boeken. 
Daarnaast is het goed na te denken over welke (on)mogelijkheden raadscommunicatie biedt om de 
raad en raadsleden nadrukkelijker te positioneren. Ook heeft de raad de ambitie uitgesproken een 
dialoog met de samenleving aan te willen gaan. Hoe kan dat het beste aangepakt worden? En wat 
kan en wil de raad bijvoorbeeld met E-communicatie? 
Allemaal onderwerpen die met elkaar te maken hebben en verbonden zouden moeten worden, 
zodat naar buiten toe een duidelijk beeld ontstaat van de gemeenteraad, raadsleden, de gemeente 
en de mogelijkheden om te participeren. 
 
Binnen de griffie is geconstateerd dat de tijd en deskundigheid ontbreekt om hier meer vorm en 
inhoud aan te geven. Daarom zijn gesprekken gevoerd met mensen die dit zouden kunnen doen.  Dat 
heeft er toe geleid dat vanaf half januari gedurende 6 maanden door een ingehuurde 
communicatiedeskundige gewerkt zal gaan worden aan een communicatiestrategie voor de 
gemeenteraad en een praktisch gericht uitvoeringsplan. Daarnaast zal deze medewerker dagelijkse 
en andere zich voordoende communicatie-uitingen op gaan pakken. Ook zal in het uitvoeringsplan 
worden aangegeven wat er nodig is om raadscommunicatie structureel vorm en inhoud te kunnen 
geven in Goirle en hoe dat het beste georganiseerd kan worden. 
 
Middelen 
De benodigde middelen kunnen worden bekostigd uit het budget dat voor de Gôolse democratie is 
vrijgemaakt. Hiervoor wordt een deel van het budget overgeheveld van 2018 naar 2019. 
 
Vervolg 
In 2019 zal hieraan gewerkt gaan worden. Tegen de zomer zullen de strategie en het uitvoeringsplan 
worden opgeleverd. Vanaf begin 2019 zult u al op verschillende manieren te zien krijgen dat er aan 
raadscommunicatie gewerkt wordt. Dat is o.a. reden om u nu hierover te informeren. 


